
 

REFERAT FRA STYREMØTE 20. DESEMBER 2024 

TIL STEDE:  

Styret:  Siv Wiken, Målfrid Vik Sønstabø, Grete Fuglem Tennås, Edith Nøkling, Bernt Reitan Jenssen, 

Trond Myhre og Lars Baukhol  

Adm.:   Olov Grøtting 

   

 

Sak 49/24  Referat fra styremøte 03.12.2024  

Vedtak: Referatet godkjennes. 

 

Sak 50/24 Økonomirapport pr. 30.11.2024 

 
Vedtak: Styret tar økonomirapport 30.11.2024 til orientering. 

 

 

Sak 51/24 Budsjett 2025 

 

 Kollektivtrafikkforeningen søker om statlige midler for å sikre framdrift i 

oppfølgingen av rapporten «En stegvis tilnærming til ett felles samarbeid for 

digital tjenesteutvikling».  

  

 Vedtak:  

 Budsjettet økes med kr. 500.000, øremerket digital tjenesteutvikling, både på 

kostnads- og inntektssida.  

  

 



 

 

Sak 52/24 Bransjens økonomiske situasjon 

  

 Det er store forventninger til hva man skal få til på kort tid.  

 Styrets leder, nestleder og daglig leder møter tilsvarende fra NHO Transport på 

nyåret. 

 

Fra vår side har vi fokus på:  

 

1. Sikre statlig finansiering av kollektivtrafikken 

Vi har en bransje med ekstraordinær kostnadsvekst langt utover 

kommunal deflator. Det er en alvorlig situasjon, og kan ha store 

konsekvenser for tilbudet om en ikke gjør noe. Viktig for å sikre de 

kommende kontaktene. 

Fylkeskommunene og KS er viktigst i denne saken.  

Finnes det rom for å få se på byvekstavtalene og om noe kan over på 

kollektivtrafikk? 

 

2. Sikre et velfungerende marked. 

Hva ligger som forutsetning for hva vi kan gjøre, og hva vi bør unngå å gjøre 

for å sikre et velfungerende marked. Hva tillater ESA? Hva er viktig for 

operatørene? 

Lage en standard verktøykasse for å kunne justere i de enkelte regionene.  

 

3. Dagens kontrakter.  

Vi må ikke endre dagens kontrakter.  

Unngå tiltak som er i gråsonen for det som er lov.  

De eksisterende kontraktene gir et visst handlingsrom. Det er mulig å gå 

gjennom eksisterende kontakter på en positiv måte for å se etter 

handlingsrom.  

Vi kan felles peke på noe vi kan se på, men arbeidet må gjøres i det enkelte 

fylke mellom kontraktspartene. 

 

Gruppe som skal samhandle mellom oppdragsgiversiden og operatørsiden må 

ligge på ledergruppenivå. 

 

 



 

  
 
 

 

20. desember 2024 

Olov Grøtting 
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